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RSS.0002.65.2023 

Protokół Nr LXV/23 
z 65. sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 8 maja 2023 roku 

 

               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2023 r. poz. 40 z późn.zm.) 65. sesję Rady Miejskiej w Sobótce 
otworzyła Przewodnicząca Rady Hanna Piwowarska. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz MiG – Mirosław Jarosz, 
- Skarbnik MiG – Magdalena Sączawa, 
- Sekretarz MiG – Violetta Gaworczyk 
oraz kierownicy referatów UMiG i zaproszeni goście. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powitała wszystkie zebrane 
na sesji osoby. Następnie przedstawiła porządek obrad 65. sesji, który przedstawiał 
się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 30 marca 2023 r. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 20 marca 

do 21 kwietnia 2023 r. 

4. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sobótka na lata 2023-2035. 

5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2023 r.  

6. Uchwała w sprawie przyjęcia lokalnego programu osłonowego „Korpus 
Wsparcia Seniorów” na rok 2023 dla mieszkańców MiG Sobótka. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia mpzp miasta Sobótka dla 

obrębu Strzeblów oraz części obrębu Sobótka. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia przez Burmistrza MiG 

Sobótka zadania zarządzania odcinkiem publicznej drogi powiatowej  

nr 1994D w miejscowości Sobótka w zakresie pełnienia funkcji inwestora. 

9. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza MiG 

Sobótka. 

10. Wolne wnioski i informacje. 
 

Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (15 głosów „za”, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 30 marca 
2023 r.  
 

Ad. 3 
Brak pytań. 
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Ad. 4 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2023-2035 wraz 
z objaśnieniami do zmian. Poinformowała, że pod koniec kwietnia otrzymaliśmy 
decyzję z Urzędu Wojewódzkiego odnośnie akcyzy (469.320,06 zł). Dodała, że 
otrzymaliśmy również środki na pomoc obywatelom Ukrainy oraz środki na 
wypłatę wynagrodzeń dla opiekuna prawnego za sprawowanie opieki. Podkreśliła, 
że spowodowało to zmianę w dochodach i wydatkach bieżących o 521.784,97 zł 
(w porównaniu do projektu jaki otrzymali radni).  
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w treści przedstawionej na 
posiedzeniu komisji. 
Radna Irena Gajewska poinformowała, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXV/532/23 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Ad. 5 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2023 rok wraz z uzasadnieniem do 
uchwały. Dodała, że zmiany o których mówiła w poprzedniej uchwale mają 
również przełożenie na ten projekt. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała zadania będące w zakresie działania komisji. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały w treści 
omawianej na posiedzeniu. 
Radna Irena Gajewska poinformowała, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt. 
Radna Lidia Sączawa poinformowała, że będzie głosowała za uchwałą, za 
wyjątkiem dotacji dla Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Rękowie.  
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXV/533/23 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, 
 

Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu osłonowego „Korpus 
Wsparcia Seniorów” na rok 2023 dla mieszkańców MiG Sobótka wraz  
z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Dwornik-Piszczałka 
Dyrektor OPS w Sobótce. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
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Nr LXV/534/23 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0 
 

Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia mpzp miasta Sobótka 
dla obrębu Strzeblów oraz części obrębu Sobótka wraz z uzasadnieniem do 
uchwały przedstawiła Pani Bożena Frass.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że gdy 
rozmawiała z pracownikami referatu to dowiedziała się, że wniosków dotyczących 
chęci zmiany mpzp w obrębie Sobótki jest bardzo dużo. Zapytała czy te wnioski 
również będą teraz brane pod uwagę, czy zainteresowane osoby będą musiały je 
składać ponownie? 
Pani Bożena Frass odpowiedziała, że te wnioski również będą brane pod uwagę 
razem z tymi, które dopiero wpłyną.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zaznaczyła, że osoby, które 
składały już kiedyś takie wnioski mogą podejść do referatu, aby się upewnić, że są 
one w puli złożonych wniosków. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
Radna Iwona Czyż odnosząc się do pytania Przewodniczącej Rady poprosiła  
o doprecyzowanie, że będą brane pod uwagę jedynie te wnioski, które dotyczą 
obszaru wskazanego w załączniku graficznym do uchwały. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska odpowiedziała, że oczywiście 
będą brane pod uwagę tylko te wnioski, a nie wszystkie. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXIV/535/23 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, 
 

Ad. 8 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przejęcia przez Burmistrza MiG 
Sobótka zadania zarządzania odcinkiem publicznej drogi powiatowej nr 1994D  
w miejscowości Sobótka w zakresie pełnienia funkcji inwestora wraz  
z uzasadnieniem do uchwały przedstawił Pan Jakub Zawada. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXIV/536/23 podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1,  
 

Ad.9 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza MiG 
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Sobótka przedstawił Pan Marek Juraszek Przewodniczący Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
Radny Marek Juraszek zwracając się do Burmistrza zapytał w jaki sposób wykonał 
tę uchwałę oraz czy jako gmina planujemy podjąć jakieś działania w związku  
z tym, że docierają do nas informacje o występujących w okolicy kopalni 
szkodliwych związkach? 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że w związku  
z tym, że nie widzi osoby, która chciałaby od razu odpowiedzieć na to pytanie prosi 
o przygotowanie dla Radnego odpowiedzi na piśmie. 
Radna Lidia Sączawa zapytała, czy gmina dysponuje jakimikolwiek ekspertyzami 
na temat tego, że wydobywające się z kopalni pyły mają szkodliwe dla ludzi  
i zwierząt działanie? Zapytała, czy jako gmina mamy podstawę do tego, aby 
dochodzić obowiązku ograniczenia przez kopalnię emisji? Powiedziała, że wszyscy 
zdają sobie sprawę z tego, że emisja tych pyłów rzeczywiście tam jest. Zapytała, 
czy kopalnia wykonała już coś w zakresie obsadzenia terenu drzewami do czego 
została zobowiązana? Powiedziała, że kopalnia jest również zobowiązana włączać 
zraszacze, które mają za zadanie wychwytywanie pyłów. Dodała, że chciałaby, aby 
kopalnia poinformowała nas o działaniach, które podejmuje w tym zakresie.  
Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 powiedział, że 
oni borykają się z tymi samymi problemami, jeżeli chodzi o Skalimex. Poprosił, aby 
zajmując się Nasławicami dołączyć do tego problemu również Skalimex. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zachęciła do pamiętania  
o tych sprawach przy planowaniu planów pracy poszczególnych komisji na kolejne 
półrocze.  
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że skarga dotyczy tego, że została 
wprowadzona uchwała, która nakazywała oddzielenie kamieniołomu strefą 
zalesienia i przez lata tej kadencji urząd nie zrobił nic w tej sprawie. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że według jej 
stanu wiedzy studium niczego nie nakazuje, ponieważ nie jest aktem prawa 
miejscowego, a jedynie wskazuje kierunki rozwoju i preferowane rozwiązania. 
Dodała, że dopiero gdy na podstawie studium zmieniony zostaje mpzp to wówczas 
jest on już aktem prawa miejscowego, który wymusza, nakazuje i wprowadza 
regulacje prawnie. 
Pani Bożena Frass potwierdziła wypowiedź Przewodniczącej Rady. 
Pani Danuta Szczęch-Drozd poprosiła o odczytanie uzasadnienia do uchwały, 
ponieważ tam zostało wyjaśnione dlaczego skarga uznawana jest za bezzasadną. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska odczytała treść uzasadnienia.  
Radna Lidia Sączawa zapytała, czy gmina może zobowiązać kopalnię do dokonania 
nasadzeń? 
Pani Bożena Frass odpowiedziała, że gmina może do tego zobowiązać, jeżeli 
kopalnia przeprowadzi wycinkę drzew i zostanie zobowiązana do nasadzeń 
zastępczych. Dodała, że w przypadku stwierdzenia przez Regionalnego Dyrektora 
Ochrony Środowiska bądź Wojewódzkiego Dyrektora Ochrony Środowiska 
jakichkolwiek naruszeń tylko oni mogą do tego zobowiązać. Dodała, że nie 
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jesteśmy organem, który jest uprawniony do kontrolowania czy jakiekolwiek 
normy zostały przekroczone. 
Radna Lidia Sączawa zapytała, czy w ramach prośby możemy wystosować takie 
pismo do kopalni? 
Pani Bożena Frass odpowiedziała, że przedyskutują to.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska poprosiła, aby pamiętać  
o tych terenach szczególnie narażonych, gdy trzeba wskazywać miejsca do 
dokonywania nasadzeń zastępczych.  
Radny Marek Juraszek powiedział, że nie chodzi o zlinczowanie Pana Burmistrza 
ale jesteśmy gminą turystyczną i jeżeli wiemy o istnieniu szkodliwych czynników, 
które wpływają na jakość życia mieszkańców to coś należy robić. Dodał, że na 
posiedzeniu komisji okazało się, że nie było nawet żadnego spotkania w tej 
sprawie ani z kopalnią, ani z gminą Jordanów, które pokazywałyby, że Burmistrz  
w jakikolwiek sposób próbował wykonać tę uchwałę. Dodał, że gmina Jordanów 
zbyt blisko podeszła z zabudową do terenu kopalni. Powiedział, że gdy na komisji 
zadał pytanie w jaki sposób Burmistrz wykonał tę uchwałę to nikt nie był mu  
w stanie na to pytanie odpowiedzieć. Podkreślił, że dobro człowieka powinno być 
stawiane ponad wszystko.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska jeszcze raz podkreśliła, że 
gdyby Burmistrz na tamtym terenie chciał przygotować zmianę mpzp to wówczas 
miałby obowiązek zastosować wszelkie sugestie wpisane w studium, ale takich 
zmian mpzp na tym terenie nie wprowadzono. 
Radny Waldemar Karczewski powiedział, że kopalnia ta istnieje tam od lat. 
Zwracając się do radnych poprzednich kadencji zapytał, czy wcześniej mieszkańcy 
już zwracali się do gminy z podobnymi problemami? 
Radna Lidia Sączawa odpowiedziała, że w poprzedniej kadencji poruszany był 
problem błota popyłowego w okolicy kopalni i pojawiły się zraszacze. Dodała, że jej 
zdaniem ochrona środowiska powinna przeprowadzać kontrolę tych zraszaczy, czy 
rzeczywiście działają. Odnosząc się do kwestii nasadzeń powiedziała, że nigdy  
o tym nie rozmawiali. Powiedziała, że postępem niewątpliwie jest to, że ta Rada 
nie wyraziła zgody na otwarcie kolejnej kopalni w Kunowie. 
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXIV/537/23 podjęła. 
Głosów „za” 11, „przeciw” 3, „wstrzymało się” 1, 
 

Ad. 10 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała terminy 
najbliższych posiedzeń komisji. 
Radna Lidia Sączawa po raz kolejny zwróciła uwagę na pilną potrzebę remontu 
transformatora w Strachowie. Pokazała zdjęcia obrazujące jego katastrofalny stan. 
Powiedziała, że jeżeli coś tam się wydarzy to mieszkańcy zostaną pozbawieni 
prądu. Poprosiła o interwencję urzędu w Tauronie.  
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że ponowią sprawę, ponieważ zostało to już 
zgłoszone. 
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Radny Ryszard Saltarski poinformował, że złożył interpelację odnośnie prac 
prowadzonych w Sobótce Zachodniej (wycieku wody na ul. Świdnickiej, 
nieskończonego parkingu na ul. Leśnej, wywozu dużej ilości odpadów 
budowlanych przy ul. Sokolej). Zaprosił wszystkich do zapoznania się z treścią 
złożonej przez niego interpelacji na stronie urzędu. Powiedział, że gdy otrzymają 
odpowiedź Burmistrza na zadane pytania będą kontynuować rozmowy. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska potwierdziła, że rzeczywiście 
wpłynęła interpelacja radnego i zgodnie z obowiązującym prawem została ona 
niezwłocznie przekazana na ręce Burmistrza oraz umieszczona w BIP. Dodała, że 
Burmistrz ma teraz 14 dni na przygotowanie odpowiedzi, która również zostanie 
udostępniona w BIP. 
Radny Marek Juraszek odnosząc się do Pani Skarbnik powiedział, że na dwa 
pytania zadane na ostatniej sesji uzyskał odpowiedź natomiast na trzecie pytanie 
dotyczące zadłużenia już nie. Poinformował, że ostatnio wjechał w jedną ulicę na 
której służby poprawiały nawierzchnię i bardzo się ucieszył, ponieważ droga była  
w fatalnym stanie. Dodał, że na wjeździe na ulicę nie było żadnego oznakowania, 
że jakieś prace są prowadzone więc wjechał i okazało się, że nie mógł już 
wyjechać, ponieważ na drogę zrzucono całą wywrotkę kamienia. Poinformował, że 
mowa o ul. Strumykowej w Strzegomianach.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG poinformowała, że radni otrzymali 
sprawozdanie z wykonania budżetu i jest tam zawarta dokładna informacja na 
temat zadłużenia gminy. Dodała, że jeżeli potrzebne są dodatkowe wyjaśnienia to 
prosi o taką informację.  
Radny Marek Juraszek powiedział, że otrzymał informację, że odpowiedź na jego 
pytania zostanie udzielona na piśmie.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska odpowiedziała, że 
sprawozdanie było dokumentem przekazanym wszystkim radnym na piśmie.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG dodała, że sprawozdanie to będzie 
omawiane teraz na wszystkich komisjach.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że jeżeli 
jakikolwiek radny ma pytania do dostarczonych dokumentów to tak jak zawsze 
można podejść do Pani Skarbnik i poprosić o wyjaśnienie.  
Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 zwrócił uwagę 
na stan całej ul. Świdnickiej. Zapytał, czy jest taka możliwość, aby przy okazji 
prowadzonej inwestycji wykonać kompleksowy remont tej drogi? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że nie jest to pytanie do nas, ponieważ jest to 
droga powiatowa. Dodał, że z tego co mu wiadomo powiat złożył wniosek  
o dofinansowanie remontu fragmentu tej drogi (od Kościoła Św. Anny do  
ul. Chrobrego), ale czy zadanie to zostanie zrealizowane to tego nie wie.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że gmina od 5 lat 
czeka z niecierpliwością na strategiczne inwestycje drogowe Powiatu 
Wrocławskiego na naszym terenie. 
Radny Waldemar Karczewski odpowiedział, że na ul. Świdnickiej koło kościoła  
Św. Anny notorycznie są 2 dziury, które nie są zasypywane i kierowcy mają prawo 
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być wściekli. Dodał, że aby je ominąć kierowcy wjeżdżają na drugi pas, co stwarza 
zagrożenie. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska poinformowała, że 31 maja  
o godz. 10:00 planowana jest kolejna sesja na której będziemy gościli m.in. 
sportowców. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała za 
uczestnictwo i zamknęła 65. sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
 

Sesja trwała w godz. od 11:00 do 12:15 i odbyła się w UMiG Sobótka, Rynek 1  
z wykorzystaniem zdalnego trybu obradowania. 
 

Imienne wykazy głosowań Radnych stanowią załącznik do protokołu. 
 

 

Protokołowała                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Agata Rekść                                                                           w Sobótce 

                                                                                           Hanna Piwowarska 



65. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Potwierdzenie możliwości głosowania (lista obecności)

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-05-08 11:03:22

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



65. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 30 marca 2023 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-05-08 11:05:44

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



65. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2023-2035

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-05-08 11:12:19

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



65. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2023 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-05-08 11:23:13

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż wstrzymał się

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



65. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie przyjęcia lokalnego programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2023 dla mieszkańców
MiG Sobótka.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-05-08 11:26:29

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



65. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia mpzp miasta Sobótka dla obrębu Strzeblów oraz części obrębu
Sobótka

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-05-08 11:32:40

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



65. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia przez Burmistrza MiG Sobótka zadania zarządzania odcinkiem
publicznej drogi powiatowej nr 1994D w miejscowości Sobótka w zakresie pełnienia funkcji inwestora

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-05-08 11:37:15

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



65. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza MiG Sobótka.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-05-08 12:00:01

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 11

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 3

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan przeciw

2 Iwona Czyż wstrzymał się

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski przeciw

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24


